

BRINGT DIE  
GUTE LAUNE  
NACHHAUSE

Create a  
pleasant  
ambiance

URBAN FLOWERS





URBAN  
FLOWERS



## URBAN FLOWERS PURER POP UND 100 % GUTE LAUNE

Flower Power atmet Stadluft, Coolness trifft auf überraschende und poppige Designs. Die lebhaften Blumenprints stehen in dieser Kollektion im Fokus, eingebettet in den Look des Lebens mit modernen Akzenten wie Holz- oder Steinoptiken.

Für gute Laune sorgt unser beliebtes Kaktusmotiv und für maximalen Wow-Effekt gibt es Urban Flowers auch im Digitaldruck. Genau so fühlt es sich an, als wäre der Winter ein für alle Mal zu Ende.

DIGITALDRUCK  
DIGITAL PRINT

Standardgröße /  
Standard size  
400 cm x 270 cm





URBAN FLOWERS  
PURE POP AND 100 %  
GOOD MOOD

Flower Power breathes city air, coolness meets surprising and jazzy designs. The lively floral prints are the focus of this collection, embedded in the look of life with modern accents such as wood or stone effects.

Our popular cactus motif brings about good moods and for maximum wow effect, there are Urban Flowers - also as a digital print. This is exactly how it would feel if winter were over for ever.

*Fresh designs offer inspiration*



*For innovative living ideas!*